

# MANUFACTURER EXPERIENCE DECLARATION

09.09.2020

TO THE TENDER COMMISSION PRESIDENCY of  
MAYORALTY OF CHISINAU MUNICIPALITY

Chisinau

We, as BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş., have participated in your "**Buses for I.M. "Urban Bus Park"**" tender with the tender number "**ocds-b3wdp1-MD-1595492839263**" as a Tenderer. We hereby declare the following;

BMC was founded in 1964 with the partnership of UK's British Motor Corporation. Established in 1964, BMC manufactured more than 300.000 vehicles to date with export operations for more than 80 countries.

In 1989 the company was acquired by the Çukurova Group of Turkey.

In 2014, BMC was purchased by the current owners with its all assets and and manpower and had trade name changed to "BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş."

In BMC, bus production was started in 1990 and the first Low floor, urban type M3 category bus production was started in 2002. For the last 18 years BMC has been successfully produced low floor, urban type M3 category bus. By doing this, BMC was the first low floor, urban type M3 category bus manufacturer in Turkey.

Since the establishment of BMC, in 1964, BMC has been manufacturing its wide range of commercial vehicles at the same production facilities with the same brand name (BMC) in Pınarbaşı/İzmir/Turkey facilities and BMC keeps investing in these production facilities and modernizing them.

Your Sincerely.

*In the Capacity of*  
*Group Director of Commercial Vehicles Sales and After Sales Services*

SEDAT ÇINAR  
  
BMC  
OTOMOTİV SAN. ve TİC. A.Ş.



## DECLARAȚIE DE EXPERIENȚĂ A PRODUCĂTORULUI

09.09.2020

Către

### PREȘEDINTELE COMISIEI DE OFERTARE a PRIMĂRIEI MUNICIPIULUI CHIȘINĂU

Chișinău

Noi, în calitate de BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş., am participat la licitația dumneavoastră „Autobuzelor pentru Î.M. „Parcul urban de autobuze” cu numărul de ofertă „ **ocds-b3wdp1-MD-1595492839263**” în calitate de Ofertant.

Prin prezenta declarăm următoarele:

BMC a fost fondată în 1964 cu parteneriatul British Motor Corporation din Marea Britanie. Înființată în 1964, BMC a produs până acum peste 300.000 de vehicule cu operațiuni de export în peste 80 de țări.

În 1989, compania a fost achiziționată de Grupul Çukurova din Turcia.

În 2014, BMC a fost achiziționată de actualii proprietari cu toate activele și forța de muncă și a fost schimbată denumirea comercială în „BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş.”.

În BMC, producția de autobuze a fost începută în 1990 și producție de autobuze urbane cu podea joasă de tip M3, a început în 2002. În ultimii 18 ani, BMC a produs cu succes autobuze urbane cu podea joasă de tip M3. Făcând acest lucru, BMC a fost primul producător de autobuze urbane cu podea joasă de tip M3 din Turcia.

De la înființarea BMC, în 1964, BMC a fabricat gama sa largă de vehicule comerciale la aceleași unități de producție cu același nume de marcă (BMC) în unitățile Pınarbaşı / İzmir / Turcia, iar BMC continuă să investească în aceste unități de producție și să le modernizeze.

Cu deosebită stimă.

În calitate de

Director de grup pentru vânzări de vehicule comerciale și servicii post-vânzare  
SEDAT ÇINAR

BMC OTOMOTIV SANAYİ VE TİCARET A.Ş.

FABRIKA  
Kemalpaşa Caddesi No: 288  
Pınarbaşı, 35060 İzmir - Türkiye  
Tel : +(0 232) 477 18 00  
Faks : +(0 232) 477 18 77 (78-79)

GENEL MÜDÜRLÜK  
Tekstil Kent Caddesi Koza Plaza No:12  
A Blok 4.Kat 34235 Esenler - İstanbul  
Tel : +(0 212) 438 04 30  
Faks : +(0 212) 438 04 35

5933000286 / BASKI 1 / 29.07.2015

\* \* \*

Subsemnata **GHEORGHIU GABRIELA**, interpret și traducător autorizat pentru Limba Engleză și Limba Italiană, în temeiul Autorizației nr. **35164** din data de **19.12.2012** eliberată de Ministerul Justiției din România, certific exactitatea traducerii efectuată din **Limba Engleză** în **Limba Română**, că textul prezentat a fost tradus complet, fără omisiuni, și că, prin traducere înscrisului nu i-au fost denaturate conținutul și sensul.

Traducător-Interpret Autorizat  
**GHEORGHIU GABRIELA**



# ДЕКЛАРАЦИЯ ОПЫТА ПРОИЗВОДИТЕЛЯ

09.09.2020

ПРЕДСЕДАТЕЛЬСТВУ ТЕНДЕРНОЙ КОМИССИИ,  
ПРИМЭРИЯ МУНИЦИПИЯ КИШИНЭУ

Кишинёв

Мы, как BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş., участвовали в вашем тендере «**Новые автобусы для М.П Городской Автобусный Парк**» с номером тендера «ocds-b3wdp1-MD-1595492839263» в качестве участника тендера. Настоящим заявляем, что;

BMC была основана в 1964 году при партнерстве с Британской Моторной Корпорации из Великобритании. Основанная в 1964 году, Компания BMC на сегодняшний день произвела более 300.000 транспортных средств с экспортными операциями в более чем 80 стран мира.

В 1989 году компания была приобретена Cukurova Group в Турции.

В 2014 году компания BMC была приобретена нынешними владельцами со всеми активами и персоналом, и ее торговое название было изменено на «BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş.».

Первое производство автобусов в BMC началось в 1990 году, а производство первых городских автобусов с низким полом категории М3 началось в 2002 году. В течение последних 18 лет BMC успешно производил низкопольные городские автобусы категории М3. Таким образом, BMC стала первым в Турции производителем городских автобусов с низким полом категории М3.

С момента основания BMC в 1964 году BMC производит широкий спектр коммерческих транспортных средств на одних и тех же производственных предприятиях под той же торговой маркой (BMC) в Пынарбаши / Измир / Турция, и BMC продолжает инвестировать в эти производственные мощности и модернизировать их.

Искренне Ваш.

*В качестве*

*Директор группы продаж и послепродажного обслуживания коммерческих транспортных средств*

СЕДАТ ЧИНАР